
1   De Zeeheld  • juni 2007 

jaargang 12  •  nr 2  •  juni  2007

Stoeptuintjes in de opgeknapte 

Dr. Jan Berendstraat. 

foto: Willemien Geboers
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Voor veel Bottendalers is het een mooi 

binnendoortje van en naar de binnenstad: de tuin achter de kerk 

aan het Keizer Karelplein. Officieel de Titus Brandsma Gedachteniskerk 

geheten. Maar wie heeft zich wel eens afgevraagd wie dat stukje na-

tuur bijhoudt? Dat is de kerk zelf met hulp van vrijwilligers. 

En aan die vrijwilligers is dringend behoefte. 

Heb je zin om eens in de maand een paar uurtjes te tuinieren? 

Kom dan op de eerste zaterdag van de maand tussen 09.30 uur en 

12.30 uur naar de tuin rond de Titus Brandsma Gedachteniskerk. 

Clara, Frans en Paul – de vaste tuinploeg – zullen zeer 

blij zijn met je hulp.

Zondag 29 juli 2007 staat ‘Botten-
daal Alive’ weer op het program-

ma. De moeder aller Bottendaalse 
festivals. Dé zomerhit van de cafés 
Maxim en De Kluizenaar. Hét eve-
nement waarbij het vrijwel altijd 
bloedheet is.

Na een uitstapje richting Thieme-
park, keert Bottendaal Alive dit jaar 
weer terug naar haar oude stek: het 
kruispunt van de Burghardt van den 
Berghstraat en Leemptstraat. 

Aan de ingrediënten van de suc-
cesformule is niet getornd: kinder-

activiteiten, veel en spetterende 
live-optredens (dit jaar met onder 
meer de Memphis Maniacs), ge-
noeg te drinken en te eten ‘et voilá’, 
Bottendaal’s bekendste kruispunt 
kan weer voor één dag veranderen 
in het Woodstock van Nijmegen. 

Dus…zet op 29 juli een groot kruis 
in je agenda - en als je slim bent ook 
de dag er op, want het feest gaat 
door tot in de kleine uurtjes - en 
kom vanaf 12 uur naar Bottendaal 
Alive. Houd voor het precieze 
programma posters, flyers of.  
www.bottendaal.nl  in de gaten.  n
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een jaarlijks terugkerend festival geboren. Een festival dat 
natuurlijk maar één naam kan dragen: het Vondelfestival. 
Een festival met als thema ‘mensen, muziek en mozaïek’. 
Een stichting werd opgericht en is dusdanig voortvarend te 
werk gegaan dat het Vondelfestival al deze zomer voor het 
eerst gehouden kan worden. Op zondag 16 september om 
precies te zijn. 

Dat het nieuwe festival al zo snel een feit is, heeft niet alleen 
te maken met de doortastendheid van de initiatiefnemers 
maar vooral ook met het enthousiasme waarop het idee in de 
wijk werd onthaald. Het aantal mensen dat wilde meewerken 
heeft zelfs de organisatoren aangenaam verrast. Maar het 
was precies wat hen voor ogen stond: een festival voor een 
door Bottendalers. Want alle activiteiten worden voorbereid 
en uitgevoerd door mensen uit de wijk. En dat is wat het 
Vondelfestival uniek maakt. 

In de ogen van de initiatiefnemers zijn die voorbereidingen ze-
ker zo belangrijk als het festival zelf. Want het Vondelfestival 
is niet enkel een leuk nieuw evenement voor de wijk. Nee, 
het moet vooral ontmoetingen tussen Bottendalers tot stand 
brengen. In de aanloop, op de dag zelf en liefst ook nog daar-
na. Er lopen immers zoveel Bottendalers rond met ideeën, 
dromen en talenten, aldus de initiatiefnemers. Het enige dat 
er soms nodig is om al dat moois tot bloei te laten komen is 
letterlijk en figuurlijk een podium. En dat is precies wat de 
Stichting Vondelfestival biedt. 

Dat de initiatiefnemers een juiste inschatting hebben ge-
maakt, blijkt wel uit het feit dat het programma voor 16 
september al zo goed als rond is. Dankzij inderdaad tal van 
wijkbewoners die hetzij een programmaonderdeel voor hun 
rekening nemen, hetzij sponsoren, hetzij meedenken of -hel-
pen. Wat zij de wijk gaan voorschotelen, wordt de komende 
tijd bekend gemaakt. Maar wie op zondag 16 september naar 
het Vondelpark komt - jong en oud - zal tussen 14.00 uur en 
22.00 uur kunnen genieten van een mozaïek aan activiteiten 
en festiviteiten. Voor deze eerste editie met als thema ‘Jazz en 
improvisatie’, in de breedste zin van het woord. 

Vooruit een tipje van de sluier. Overdag richt het festival 
zich vooral op de Bottendaalse tieners, de jeugd en hun ou-
ders. Daarvoor wordt onder meer overleg gevoerd met De 
Driemaster en kersverse wijkgenoot, het ROC. Wat dacht je 
van ‘jammen’ op echte muziekinstrumenten, ‘breakdancen’ of 
het ‘oppimpen’ van oude kleding? Meer naar de avond wordt 
het accent verlegd naar muziek . Met als apotheose de we-
reldpremière van een heuse Bottendaalcompostie. Gemaakt 
en uitgevoerd door de crème de la crème van jazztalent uit de 
wijk. Tenslotte wordt het festival afgesloten met een optreden 
van de swingende jazz-band Saxatone.

Zondag 16 september belooft kortom een dag vol ‘mensen, 
muziek en mozaïek’ te worden. Dus kom vanaf twee uur in de 
middag naar het Vondelpark en dompel je onder in het beste wat 
Bottendaal te bieden heeft. Heb je zin om mee te helpen? In de 
voorbereiding of tijdens het festival? Dan ben je meer dan wel-
kom. Voor meer informatie kun je contact opnemen met Helma 
Boerboom (telefoon 356 68 68) van de Stichting Vondelfestival. n

Houd voor het precieze programma de komende tijd 
www.bottendaal.nl in de gaten.
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Er bloeit iets moois in het Vondelpark

Bottendaal heeft er 
een nieuw festival bij

 DOOR JOZÉ VAN DEN HURK

Vorig jaar is op het voormalige Vihamy-terrein in samen-
werking tussen de gemeente Nijmegen en de bewo-

ners een bijzonder parkje tot stand gekomen. In augustus 
2006 vond de opening plaats en werd het parkje officieel 
‘Vondelparkje’ gedoopt. Tientallen vrijwilligers uit de buurt 
hebben in de daaraan voorafgaande maanden het parkje 
verfraaid met prachtige mozaïeken. Het bleek de opmaat te 
zijn voor meer en grootsere plannen. 

Vanuit het mozaïekproject ontstond het initiatief ook ver-
volgens iets met het park te gaan doen. Om er een echte 
ontmoetingsplek van te maken. En zo werd het idee voor 

foto: Willemien Geboers

Er bloeit iets moois aan gene zijde van de Graafseweg. 

Letterlijk en figuurlijk. Werd eerst het voormalige Vihamy-

terrein door bewoners en gemeente omgetoverd tot een 

Gaudiaans park, nu trakteren diezelfde bewoners de wijk 

in september op een uniek nieuw wijkfestival. En dat 

allemaal dankzij het uren-, dagen- en wekenlang met 

elkaar mozaïeken. 
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 DOOR GERT OLTHUIS

Te kritisch
János Bittenbinder is geboren in 

Transsylvanië, het land van Dracula, dat 
in het huidige Roemenië ligt. Zijn ouders 
zijn Hongaars. Als beloftevolle student 

mocht hij in 1975, in zijn Roemeense 
kunstacademietijd, twee schilderijen 
leveren voor een grote, nationale ten-
toonstelling in Boekarest. Maar het com-
munistische regime vond de werken te 
kritisch. Nog voordat de tentoonstelling 
was geopend, moesten ze worden verwij-

derd. Zelfs de catalogus, die al klaar was, 
moest opnieuw worden gedrukt. “Die 
verboden catalogus is nu een collector’s 
item,” glimlacht Bittenbinder, “maar ik 
heb hem zelf helaas niet.” 

“In zo’n communistisch land wordt 
eigenlijk te goed naar kunstenaars ge-
luisterd,” analyseert Bittenbinder. “Er 
is daardoor minder vrijheid voor kun-
stenaars.” Daarom wilde hij er weg. Via 
een oom in het Duitse Beieren kwam de 
jonge kunstenaar in Nederland terecht. 
“Een nichtje van een studievriend van 
me woonde destijds in Nijmegen en 
hij had ooit tegen me gezegd dat ik bij 
haar langs moest gaan als ik daar in de 
buurt was. Dat deed ik. Ze bleek samen 
met andere meisjes in een huis aan de 

Intermediair tussen verf en doek

János Bittenbinder maakt kunst in 
Bottendaals atelier
Welke Nijmegenaar kent hem niet, de grote houten olifant in de 

ontvangsthal van het Radboudziekenhuis. Kunstenaar János Bittenbinder 

maakte het kunstwerk zo’n 25 jaar geleden nadat hij in een documentaire 

had gezien hoe stropers te werk gingen om het ivoor van olifanten te ro-

ven: “Dat vond ik erg aangrijpend.” Hij heeft er twee jaar lang als een be-

zetene aan gewerkt en in 1985 was het werk af. Tegenwoordig schildert 

Bittenbinder. Elke dag. In zijn prachtige, lichte atelier in een uithoek van 

Bottendaal.
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Groesbeekseweg te wonen. Een van 
die meisjes is nu al bijna 30 jaar mijn 
vrouw.” 

Nijmegen en verder
Op een mooie zomeravond in 1978 

liet zijn aanstaande vrouw hem haar 
werkplek zien: het Radboudziekenhuis. 
“De hal was donker en somber,” vertelt 
Bittenbinder, “en ik kan me nog goed her-
inneren dat ik tegen haar zei dat daar een 
mooi houten beeld zou moeten komen.” 
Hij had toen niet het flauwste vermoeden 
dat zijn werk daar zeven jaar later als 
blikvanger geplaatst zou worden. Nadat 
de enorme houten olifant die Bittenbinder 
had geconstrueerd af was, kwam er nogal 
wat publiciteit. Daardoor kwam er ook 
een geïnteresseerde club mensen uit het 
Radboud langs. “Ze hebben hem eerst ge-
least en later pas gekocht.” Bittenbinder 
maakte vervolgens nog een grote houten 
adelaar, een Californische condor. “Die 
werd toen met uitsterven bedreigd.” Hij 
verkocht het aan het aannemersbedrijf 
Condor Wessels.

János Bittenbinder woonde ook in 
Utrecht en Arnhem, maar Nijmegen is 
de stad waar hij is blijven hangen. “Veel 
groen, mooie oude stad, en vriendelijke, 
milde mensen,” zo vat hij samen. Maar 
eigenlijk is Bittenbinders wereld groter 
dan de oudste stad van Nederland. Hij 
is gefascineerd door verre landen en 
vertelt gedreven over zijn nieuwsgierig-
heid naar hoe andere mensen denken en 
voelen. Dat inspireert hem. Hij is bijvoor-
beeld vaak in China geweest, exposeerde 
vorig jaar in Buenos Aires en bezocht 
toen ook Vuurland, en gaat binnenkort 
naar Dubai. 

Theeblikken
“Kunst maken zit in mijn genen,” 

vertelt Bittenbinder. “Mijn vader schil-
derde ook en bovendien zijn een aantal 
zaken uit mijn kindertijd bepalend ge-
weest voor mijn huidige fascinaties.”  
Zijn vader had een speelgoedfabriek. 
Hij bewaarde spijkers en schroefjes in 
Chinese theeblikken. Op die glimmende 
blikken stonden theeceremonies afge-
beeld. “In een mooie, bronzige, oranje-
achtige kleur,” herinnert hij zich. Dat 
maakte grote indruk. Bittenbinder is 
katholiek opgevoed. De schilderijen, pla-
fond- en muurschilderingen in de kerk 
boeiden hem zeer. “Ik was erg receptief 
voor visuele prikkels,” zegt Bittenbinder 
nu. “Ik heb een fascinatie voor licht. 
Hoe gebeurt het? Wat gebeurt er?” 
Mechanismen interesseren Bittenbinder 

evenzeer. Dat is bijvoorbeeld terug te 
zien aan de vele raderen in de houten 
olifant in de Radboudhal. Weer verwijst 
de kunstenaar naar zijn Transsylvaanse 
jeugd: “In de buurt van waar ik opgroei-
de stond een stoommolen. Ik kwam daar 
graag. De ruimte was doordrenkt met de 
geur van meel en het geluid van lange 
leren aandrijfriemen die tegen elkaar 
kletterden.” 

Schoonheid
Bittenbinders werk wordt wel eens 

gekarakteriseerd als ‘lyrisch abstract’. 
Daar moet hij niet veel van hebben. “Dat 
komt door een kunststroming uit het 
Amerika van de vroege jaren ’50,” weet 
hij, “maar ik denk niet in die termen. Dat 

zijn zulke clichés.” Volgens Bittenbinder 
wordt er tegenwoordig teveel kunst ge-
maakt met de bedoeling te shockeren. In 
een land als Nederland hoef je nergens 
tegenaan te schoppen, vindt hij. “Het is 
hier een normale samenleving, anders 
dan het Roemenië van 30 jaar geleden. 
Daar moet je!” Hoe kan zijn werk dan 
worden gekenmerkt? “Wat ik maak komt 
voort uit mijn eigen wereld.” Liefde voor 
schoonheid is wat hem nu drijft. En liefde 
voor materialen, licht, kleuren en struc-
turen. “Hier heb je verf en daar het doek 
en via mij komen die dingen samen. Er 
kan vanalles ontstaan.”  n

foto’s bij dit artikel: Willemien Geboers



   De Zeeheld  • juni 2007 6

 DOOR GERT OLTHUIS

Waarom zo’n grote school, op die plek? 
ROC Nijmegen wil haar onderwijslo-

caties in Nijmegen graag terugbrengen 
naar enkele locaties, daarom worden 
meerdere opleidingen geclusterd op één 
locatie. Zodoende worden de krachten ge-
bundeld en kunnen de opleidingsectoren 
samenwerken om nog beter in te springen 
op de onderwijsbehoeften van de studen-
ten en de vragen uit het werkveld. Door 
samen te gaan in een groot pand, ontstaat 
er ook ruimte voor het beroepenveld om 
– letterlijk – in de school aanwezig te zijn. 
De twee sectoren Economie en Zorg en 
Welzijn komen samen onder één dak in de 
nieuwbouw op het Carolus-terrein naast 
het centraal station. Het ROC vindt het 
namelijk belangrijk om goed bereikbaar 
te zijn met het openbaar vervoer voor 
haar studenten en medewerkers. Een 

betere locatie dan die naast het CS en het 
busstation is er niet!

Wat moeten we ons voorstellen bij 
ROC-studenten? 

ROC-studenten zijn zowel jongeren 
vanaf 16 jaar als volwassenen die oplei-
dingen volgen in het middelbare beroeps-
onderwijs en in de volwasseneneduca-
tie. Aan het ROC Nijmegen studeren 
ongeveer 15.000 studenten. Zij kunnen 
kiezen uit diverse richtingen, niveaus en 
leerwegen die goed aansluiten bij de ar-
beidsmarkt, de samenleving en eventuele 
vervolgopleidingen (zoals HBO). Zij krij-
gen veel begeleiding. Binnen de scholen 
zijn studenten service bureaus (SSB’s) 
waar studenten terechtkunnen met vra-
gen of problemen. Bij vragen, problemen, 
of twijfels over de studiekeuze kunnen zij 
ook terecht bij de Studentendienst van 
ROC Nijmegen.   

De komende zomermaanden zal het werk aan het ROC-gebouw worden 

afgerond. De opening is in het najaar van 2007 gepland. Dan wordt er ook 

gestart met het onderwijs. De Zeeheld legde medewerkers van het ROC een 

aantal vragen voor. Zij beantwoordden deze per e-mail.

Foto’s: Willemien Geboers

Beroepsonderwijs in Bottendaal Welke opleidingen huisvest de school? 
De sectoren Zorg en Welzijn en 

Economie verzorgen vele opleidingen op 
vier verschillende niveaus. Administratief 
medewerker, Bakker, Facilitair Mede-
werker, Sport & Bewegingsleer, Onder-
nemer Horeca, Luchtvaartdienstverlener, 
Boekhoudkundig Medewerker, Media 
Designer, Juridisch Medewerker en ICT-
beheerder zijn voorbeelden van opleidin-
gen van de sector Economie. Dokters-, 
Tandarts- en Apothekersassistent, 
Verzorgende, Verplegende, Kapper, 
Schoonheidsspecialist, Helpende, Sociaal 
Pedagogisch Werker, Onderwijsassistent 
en Cultureel Ondernemer zijn voorbeel-
den van opleidingen die de sector Zorg 
en Welzijn verzorgt. Benieuwd naar alle 
onderwerpen? Kijk dan op www.roc-
nijmegen.nl en klik op ‘Studiekeuze’. 

Waarom moeten Bottendalers het 
ontwerp mooi vinden? 

Er is gekozen voor een spraakmakend 
ontwerp. Het gebouw is ontworpen door 
het architectenbureau AGS Architecten 
en Planners. Het ontwerp past binnen de 
stedenbouwkundige opzet. Zowel ROC 
Nijmegen, NS, AGS, de Gemeente Nijmegen 
en haar commissie Beeld en Kwaliteit zijn 
bijzonder enthousiast over het ontwerp dat 
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afwijkt van het gebruikelijke. Er is geen 
school in Nederland met hetzelfde ontwerp 
en daarmee onderscheidt Nijmegen zich 
enorm. Hoewel iedereen natuurlijk zijn of 
haar eigen mening vormgeeft, hopen wij dat 
de Bottendalers deze mening delen. Een 
groot deel van de benedenverdieping van 
het gebouw, de Plaza, is openbaar en wij no-
digen alle Bottendalers van harte uit om in 
het najaar een kijkje te komen nemen. Om te 
komen eten in ons specialiteitenrestaurant, 
een knip- of schoonheidsbehandeling te on-
dergaan in onze salon of inkopen te doen in 
één van onze winkels en meer… 

Hoe zit het met het tunneltje onder de 
busbaan? 

De voorbereidingen voor de tunnel 
zijn gestart en voor de zomer zal de tunnel 
fysiek worden geplaatst. De tunnel voor de 
busbaan is bedoeld om het langzaamver-
keer onder de busbaan te geleiden. Onder 
het gebouw van het ROC komt de tunnel uit 
in de stallingskelder. Een veilig gevoel voor 
studenten, medewerkers en bezoekers.

Wat is het verwachte effect van de 
leerlingen op de wijk? 

De studenten volgen een deel van 
hun opleiding op school en een deel in de 
praktijk, dus buiten de deur. Hoewel veel 
studenten hun praktijkervaring buiten 
de deur opdoen en volledige dagen bin-
nen bedrijven werkzaam zijn, zullen de 
Bottendalers meer studenten door hun 
wijk zien lopen en fietsen. Het ROC streeft 
ernaar haar studenten zoveel mogelijk bin-
nenshuis te houden als zij op school hun 
opleiding volgen. Dit doet zij ook door stu-
denten zelfstandigheid bij te brengen wat 
betreft hun opleiding en prestaties. Dus 
serieus studeren om leerdoelen te kunnen 
halen en efficiënt omgaan met je tijd. Het 
ROC Nijmegen stimuleert het gebruik met 
het openbaar vervoer. Dit betekent dat de 
meeste studenten, medewerkers en be-
zoekers met het openbaar vervoer zullen 
komen en op de fiets. Dit neemt natuurlijk 
niet weg dat de verkeersstroom toeneemt, 
zoals het geval is bij elk nieuw gebouw. 
Door haar actieve openbaar vervoerbeleid, 
streeft het ROC ernaar deze stroom zoveel 
mogelijk binnen de perken te houden.   

De wijk heeft 3 coffeeshops. Zouden die 
een bepaalde aantrekkingskracht op de 
leerlingen uitoefenen? 

Het is moeilijk om hierover een 
uitspraak te doen die geldt voor alle 
studenten. Voor sommige studenten, die 
gewend zijn aan coffeeshopbezoek, zal dit 
het geval zijn, terwijl anderen de shops 
links laten liggen. Zoals ze dat altijd doen. 

U kunt de actuele bouwactiviteiten volgen via de website van ROC Nijmegen: 
http://webcam.roc-nijmegen.nl/cgi-bin/guestimage.html 

specialiteitenrestaurant, een kapsalon, 
een schoonheidssalon, bakker en diverse 
winkeltjes met onder andere tijdschriften, 
boeken, kantoorartikelen e.d. De bedrij-
ven die op de Plaza worden gehuisvest, 
zijn leer-werkplekken voor de studenten. 
Zodoende leren de studenten hun studie-
stof in de praktijk en doen zij waardevolle 
ervaring op door te werken in een bedrijf 
en om te gaan met klanten en opdracht-
gevers. Het ROC nodigt alle Bottendalers 
uit om in het najaar een bezoek te brengen 
aan het nieuwe gebouw en het aanbod met 
eigen ogen te komen zien. n

Belangrijker is de studenten te wijzen op 
de gevaren  en de eigen verantwoordelijk-
heid. Het ROC bereidt haar studenten voor 
op de arbeidsmarkt waarbij eigenschap-
pen als verantwoordelijk en respectvol 
handelen belangrijk zijn. Het zorgen voor 
elkaar en jezelf speelt daarbij een grote 
rol, of je nu op je werk, op school of met je 
vrienden bent. 

Heeft de school Bottendalers ook iets 
te bieden? 

Jazeker! Op de begane grond van het 
gebouw komt de Plaza, dit wordt het hart 
van het gebouw. Deze Plaza is openbaar 
toegankelijk en biedt onder meer een 
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Veel mensen in Nederland bezoeken parken en pleinen in hun 

vrije tijd. Ze spelen er voetbal, gaan picknicken en liggen te zonnen. Ook 

het Thiemepark in Bottendaal wordt door kinderen en volwassen voor allerlei 

activiteiten gebruikt. Maar wie maken er precies gebruik van het Thiemepark 

en is het park ook een ontmoetingsplaats voor mensen. 

Deze zomer ga ik, Karin Peters, onderzoek doen in het Thiemepark. 

Dit onderzoek vindt plaats in het kader van mijn promotieonderzoek aan 

Wageningen Universiteit en maakt deel uit van een groter onderzoek naar het 

gebruik van parken in steden in Nederland door mensen van allerlei culturele 

achtergronden en de contacten onderling die hieruit voortvloeien (of niet?).

Wat ga ik onderzoeken? Ik ben 
geïnteresseerd in het belang 

van publieke ruimten in steden. Wie 
maken gebruik van publieke ruim-
ten, zoals het Thiemepark, wat doen 
mensen daar en hebben de bezoe-
kers contact met andere mensen. Ik 

ga deze zomer kijken wat er gebeurt 
in het Thiemepark: Welke activiteiten 
ondernemen de bezoekers in dit park? 
Hebben bezoekers met verschillende 
etnische achtergronden contact met 
elkaar? Is het Thiemepark een ont-
moetingsplaats tussen culturen? Door 
vaak in het Thiemepark te zijn en met 
mensen te praten, wil ik een antwoord 
op deze vragen krijgen. 

Als u geïnteresseerd bent in het on-

S peciaal voor de wijkbewoners van jong tot oud is er 
vooraf van 14:00 tot 15:00 uur een kennismakingsles 

Argentijnse tango. Hier kunt u de basispas leren. Grijp uw 
kans! Het is gratis!

De B.O.B en wijkbewoonster Riëtte Wijns nodigen u uit om 
te genieten van een zomers gevoel in ons prachtig parkje 
met mooie muziek, dans en de zelf meegenomen picknick. 
Een mooie gelegenheid om medebewoners uit Bottendaal 
eens op een andere manier te ontmoeten.
Komt allen.                                                                          n

Karin Peters, 06-14149761
karin.peters@wur.nl 

De muziek is in handen van dj Arnoud.
De kennismakingsles wordt gegeven door Wim 
Wolters en Riëtte Wijns.

Inmiddels is het een goede traditie aan het worden: dit jaar alweer voor de zesde keer is er op zon-
dag 26 augustus van 15:00 tot 22:00 uur een buitensalon met picknick in het Thiemepark.

derzoek, meer informatie wilt, een 
verhaal wilt vertellen of een gesprek 
wilt, dan vind ik het fijn als u dat laat 
weten. Ik wil graag met u praten!

Hopelijk zien we elkaar in het 
Thiemepark! n


